
 

IZVJEŠĆE O PROVEDENOM SAVJETOVANJU SA JAVNOŠĆU 

Naziv akta o kojem je savjetovanje provedeno: 

Nacrt Proračuna Grada Varaždina za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu 

Vrijeme trajanja savjetovanja: Savjetovanje je provedeno 26.4.-3.5.2023. godine. 

Cilj i glavne teme savjetovanja 

Cilj provođenja savjetovanja sa zainteresiranom javnošću je upoznavanje zainteresirane 

javnosti sa Nacrtom Proračuna Grada Varaždina za 2023. godinu i projekcijama za 

2024. i 2025. godinu te dobivanje mišljenja, primjedbi i prijedloga i eventualno 

prihvaćanje zakonitih i stručno utemeljenih prijedloga, primjedbi i mišljenja.  

 

 

Redni 

broj 

Naziv dionika 

(pojedinac, 

organizacija, 

institucija) 

Članak na 

koji se 

odnosi 

primjedba/ 

prijedlog 

Tekst primjedbe/prijedloga 

Prihvaćanje/ 

neprihvaćanj

e primjedbe 

ili prijedloga 

 

 

Razlozi 

prihvaćanja/ 

neprihvaćanja 

primjedbe ili 

prijedloga 

 

 

1.  

Vijeće 4. Mjesnog 

odbora  

 

 

U ime vijeća 4. Mjesnog odbora, 

kao što smo već i ranije predlagali, 

za igralište u POS naselju, ulici V. 

Međerala i Jalkovečka ulica, 

predlažemo ograditi košarkaško 

igralište koje se nalazi u produžetku 

(postavljanje zaštitne mreže iza 

koša prema cesti) 

 

Prihvaća se 

Nadležni upravni 

odjel provjeriti će 

stanje na licu 

mjesta te će 

poduzeti   radnje da 

bi se postavila 

zaštitna mreža iza 

koša te time 

povećali sigurnost 

korisnika  igrališta 

kao i sudionika u 

prometu. 

2.  

Vijeće 4. Mjesnog 

odbora  

 

 

S obzirom na zainteresiranost i 

brojne upite žitelja 4. mjesnog 

odbora, a u kojima nije izgrađena 

optička mreža, kraj činjenice da 

kvaliteta i brzina rada kojeg 

obavljamo online ovisi o brzini 

prijenosa podataka, smatramo da je 

potrebno nadograditi dostupni 

internet optičkom infrastrukturom. 

Predlažemo da se navedena 

nadogradnja obavi u što kraćem 

roku i to na sljedećim lokacijama: 

• Ulica Dobriše Cesarića 

• Ulica Zinke Kunc 

• Ulica Dragutina Rakovca 

• Jalkovečka ulica 

• Braće Radić, te sve ostale 

ulice koje nemaju 

nadograđenu optičku 

infrastrukturu. 

Ne prihvaća 

se 

Grad nije investitor 

nadogradnje 

Internet optičke 

infrastrukture.  

3.  

Vijeće 4. Mjesnog 

odbora  

 

 

U ime vijeća 4. Mjesnog odbora 

predlažemo biciklističku stazu duž 

cijele ulice Braće Radića, te na 

području cijelog grada gdje je to 

moguće.  

Nadalje, gdje god je moguće 

predlažemo postavljanje led 

Djelomično  

se prihvaća 

Proračunom Grada 

Varaždina planiraju 

se rashodi pa tako i 

rashodi za izgradnju 

biciklističkih staza, 

nakon utvrđivanja i 

postavljanja 



rasvjete, posebice iznad pješačkih 

prijelaza. 

Postavljanje uspornika na cesti, a 

posebice u ulici Braće Radić, s 

naglaskom na raskrižje kod kućnog 

broja 135 koje je neuočljivo, 

automobili jure, rijetko stanu, sa 

strane je autobusno ugibalište.  

 

Predlažemo da se na navedenom 

raskrižju u ulici Braće Radića kod 

kbr. 135 što prije pojača prometna 

signalizacija, postave uspornici 

(koliko je moguće te u skladu sa 

strukom). Posebno apeliramo da se 

svi pješački prijelazi pojačano 

označe (poput istih u ulici Zrinskih i 

Frankopana). 

 

prioriteta od strane 

Gradonačelnika i 

Gradskog vijeća 

odlučiti će se o 

mogućnostima 

projektiranja i 

izgradnje iste.  

U cilju povećanja 

sigurnosti pješaka u 

skladu s osiguranim 

financijskim 

sredstvima, a nakon 

analize stanja i 

postavljanja 

prioriteta donijeti će 

se odluka o 

mogućnostima 

postave led rasvjete 

iznad pješačkih 

prijelaza te postave 

uspornika na cesti 

 

4.  

Vijeće 4. Mjesnog 

odbora  

 

 

PROBLEM PARKIRANJA 

AUTOBUSA i korištenje 

CIKLOTURISTIČKE TOČKE 

(prijedlog turističkih djelatnika) 

(Parkiralište u Graberju 

nasuprot groblja) 

- problem parkiranja autobusa u 

vrhu sezone u 5 i 6 . mjesecu u 

godini. Mjesta za parkiranje je 

premalo jer uglavnom u isto vrijeme 

dolazi nekoliko grupa, a parkirnih 

mjesta za autobuse je samo četiri. 

Predlažemo u špici sezone da se 

dozvoli parkiranje još barem za dva 

autobusa. 

- drugi problem je što na 

parkiralištu nema wc-a. Budući da 

je na parkiralištu izgrađeno 

biciklističko odmorište - 

cikloturistička točka, smatramo da 

je nužno staviti cikloturističku točku 

u funkciju za putujuće bicikliste i 

grupe turista, također barem u vrhu 

sezone. 

 

Ne prihvaća 

se 

S obzirom na 

prostorno 

ograničenje 

parkirališta 

smatramo da ne bi 

bilo oportuno 

smanjiti broj 

parkirnih mjesta  za 

osobna vozila s 

obzirom da ista 

koriste posjetitelji  

groblja. 

Cikloturističkom 

točkom upravljaju 

Parkovi d.o.o.  te će 

se provjeriti 

mogućnosti    

otvaranja WC-a. 

5.  

Vijeće 4. Mjesnog 

odbora  

 

 

Na prijedlog gospodina Dejana 

Krkleca, kao predstavnika stanara 

zgrade u ulici Ive Režeka 1A, 

molimo da se poduzmu potrebne 

mjere (postavljanje željeznih 

prepreka – ograde koje postoje i na 

drugoj strani zgrade). Naime, 

osobna i dostavna vozila se 

konstantno parkiraju na zelenoj 

površini na navedenoj adresi i 

uništena je zelena površina, nastalo 

je blato, a onemogućen je i prilaz 

Djelomično 

se prihvaća 

Nadležni upravni 

odjel će pojačati  

obilazak prometno-

komunalnih redara 

na toj lokaciji, a o 

mogućnosti postave 

željeznih 

prepreka/ograde će 

se razmisliti te  

nakon analize stanja  

te pribavljanja  

mišljenja  u skladu 



vozila Čistoće radi pristupa 

kontejnerima. 

Potrebno je napomenuti da je na 

predmetnu problematiku već 

urgirano (više puta) od strane 

stanara i „ZTB STAN“ d. o. o. kao 

upravitelja zgrade na adresi Ive 

Režeka A, ali na žalost pomaka 

nema nego je sve gore. 

O navedenom je obaviješten 

Komunal Varaždin, te su komunalni 

redari u više navrata izašli na teren i 

utvrdili nepropisno parkiranje.  

Ujedno smo obaviješteni od strane 

komunalnog redara, da je temeljem 

prijave izvršen očevid na kčb 

2158/1 KO Varaždin i evidentirani 

svi OA koji su bili parkirani. Prijava 

je proslijedio kolegama koji rade na 

kaznama za parkiranje na zelenoj 

površini.  

Slijedom navedenog, molimo vas da 

ukoliko je ikako moguće da se radi 

zaštite zelene površine, normalnog 

života stanara te uređenosti okoliša, 

postave željezne prepreke – ograde 

koje se nalaze prije naše ulice i 

nasuprot zgrade. 

Kao predsjednica 4. Mjesnog 

odbora zajedno sa  gospodinom 

Krklecom sam obišla predmetno 

mjesto, na tom dijelu je potpuno 

uništena zelena površina i blato je, a 

automobili su parkirani ispod 

prozora stanara, a parkiraju se 

većinom na toj zelenoj površini 

građani koji dolaze ili na autobusni 

kolodvor ili su usput. 

 

O svemu posjedujemo fotografije, 

koje ćemo vam naknadno poslati 

ukoliko je potrebno.  

sa osiguranim 

financijskim 

sredstvima odlučiti 

o najboljem 

rješenju sprečavanja 

nepropisnog 

parkiranja na 

zelenim 

površinama. 

 

 

 

 

6. 

 

 

 

 

Vijeće 4. 

Mjesnog odbora 

Sa svime se 

slažem 

U ime vijeća 4. Mjesnog odbora 

predlažem kompletno uređenje 

prostorija 4. Mjesnog odbora u 

Varaždinu, Trakošćanska 24. 

Naime, osim pvc stolarije, sve 

ostalo u navedenim prostorijama je 

staro, dotrajalo, poprimilo 

neugodne mirise po vlagi i prašini 

(stari ormari, tepisi, zidovi). 

Slijedom navedenog predlažemo:  

- nabavku novog namještaja 

obzirom da je postojeći 

namještaj dotrajao, uništen 

i star, te je većina 

rashodovana i otpisana, te 

molimo da se navedeni 

inventar zbrine  

- molimo da se uredi mala 

prostorija koja u naravi 

Primljeno na 

znanje 

Upoznati smo sa 

stanjem objekta, 

opreme i uređaja 4. 

Mjesnog odbora te 

ćemo u suradnji s 

Vijećem Mjesnog 

odbora, a u skladu s 

mogućnostima i 

planiranim 

proračunskim 

sredstvima 

pristupiti obnovi 

prostorija mjesnog 

odbora i nabavci 

potrebne uredske i 

računalne opreme. 

U odnosu na 

rashodovana i 

otpisana osnovna 

sredstva i sitni 

inventar pozivamo 

Vas da nam popis 

opreme dostavite 



predstavlja spremište koje 

se koristi i kao kuhinja 

- predlažemo da se nabave 

novi tepisi za prostorije, 

jer su postojeći stari i od 

dotrajalosti imaju 

neugodan miris 

- sve zidove u prostorijama 

predlažemo obojati  

- nabavku nove oglasne 

ploče s vanjske strane 

zgrade 

 

Nadalje, u prostorija se nalazi i 

računalna oprema koja nije u 

funkciji (telefaksi, monitori, stari 

telefoni, faksevi), te istu 

predlažemo zbrinuti na adekvatan 

način, te ukoliko je moguće 

nabaviti laptop za korištenje za 

potrebe Mjesnog odbora. 

kako bi mogli 

osigurati 

zbrinjavanje putem 

ovlaštene osobe. 

 

 

 

 

 

U Varaždinu,  4. svibanj  2023. 

 


